
Referat fra bestyrelsesmøde den 19. april 2022

Deltagere: Jan-Ole, Helle, Heidi, Karna, Flemming, og Birte.

Afbud: Lennart

Pkt. 1 Småsnak og spisning.

Pkt. 2 Nyt fra Lokalinspektør: 
Helle var kun lige forbi, havde ferie.

Pkt. 3 Forberedelse af afdelingsmøde og sommerfest:
1. Der indhentes tilbud på skift af tage og opsætning af brandmure og alternativ opsætning af 

brandmure ved at skifte enkelte tagplader. Tilbud på nye vinduer/døre. 
2. Vi har overvejet udskiftning af varmeunits til en fælles unit ve enden af hvert hus. Da der er 

udskiftet mere end 1/3 af vores varmeunits, vil det ikke være økonomisk forsvarligt at lave dette.
3. Der har også været drøftet gulvvarme til erstatning af de eksisterende radiatorer. Det vil give en 

større komfort, men vil ikke resultere i en besparelse i varmeregningen. Udgiften til udflytning 
installering og tilbageflytning vil derfor være urimeligt stor

4. Lejerbo undersøger, om det er muligt at bruge eventuelle solceller på tagene til strøm i de enkelte 
lejemål. Hvis det strøm fra solceller alene kan bruges til fælles arealer, vil det ikke være rentabelt

5. Tagrenderensning udsættes til næste møde.
6. Der indkommet et forslag til afdelingsmødet om tilføjelse til råderetskataloget. Det ønskes, at man 

kan opsætte hegn. 
7. Heidi bestiller franskbrødsmadder til afdelingsmødet og Flemming sørger for øl og vand
8. Der er landsrepræsentantskabsmøde samme dag, som vi afholder afdelingsmøde. Jan-Ole 

undersøger, om vi kan få en anden end Brian til at være dirigent
9. Der bestilles 80 stole til sommerfesten.

Pkt. 4. Eventuelt.
Intet

Næste møde er den 17. maj 2022 kl. 17.30
Mad: Lennart

Hilsen Karna


